
Schriftelijke vragen

Datum:  11-11-2019

Aan de voorzitter van de raad

Onderwerp: 
De fractie ABZ heeft gevraagd of onderstaand schrijven als schriftelijke vraag kan worden 
behandeld.

Aanleiding: 
Geacht College,

 Graag krijgen wij antwoord op de vraag waarom de aanrijtijd van de ambulance bij 
een 112 melding bij VV Heerjansdam 45 geduurd heeft ipv de wettelijke aanrijtijd 
van 15 minuten? 

Nu weten wij dat dit moet gelden voor 95% van de ritten maar een verdrievoudiging is niet 
acceptabel. Het had veel slechter af kunnen lopen dan dat dit nu afgelopen is. 

 

 Wie kan hierop worden aangesproken? 

 Wij nemen aan dat u de organisatie volgend op het antwoord uit de vorige vraag ook 
aanspreekt?

 Hoe kan dit naar de toekomst toe voorkomen worden?

 De laatste tijd nemen de berichten uit Heerjansdam toe qua gezondheidzorg. Zo hebben wij 
onlangs begrepen dat een inwoner uit Heerjansdam niet langer gebruik kon maken van de 
diensten van de huisarts in Zwijndrecht. Waarbij deze huisarts wel aangaf op de vraag hoe 
dat met Hendrik ido Ambacht zat. Dat HiA geen probleem is die kan gewoon bij de 
betrokken huisarts blijven. Hierover verder geen vraag enkel alleen een constatering. 

 Bijgesloten een nieuwsbericht van VV Heerjansdam waar afgelopen zondag een incident 
heeft plaatsgevonden waarbij de aankomst tijd van de ambulance, zo lezen wij, 45 minuten 
na de 112 melding was. 
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Let op: alle vragen en antwoorden worden in Ibabs geplaatst en zijn daarmee openbaar en 
voor iedereen beschikbaar.  

Ad1) De antwoorden op vragen en/of de gewenste toelichting over een geagendeerd voorstel 
zijn uiterlijk op maandag voorafgaang aan de politieke markt om 15.00 uur beschikbaar 
indien de vragen uiterlijk op de woensdag voorafgaand aan dezelfde politieke markt zijn 
ingediend bij de griffie. 

Ad2) Schriftelijke vragen worden uiterlijk binnen 30 dagen beantwoord.

Nieuwsbericht van VV Heerjansdam

Vanaf de site van vvHeerjansdam:

Toen een speler van Heerjansdam VE1 op de grond lag na een duel, kwam deze met een 
afstand van minimaal 25 meter met grote snelheid aangerend en met een flying tackle en 
noppen vooruit trapte hij onze liggende speler vol op de zij en diens ribbenkast. In het 
ongeloof, de verbijstering en het onvermijdelijke duw- en trekwerk dat daaruit ontstond, 
kreeg ook een andere Heerjansdam-speler een gewelddadige klap van de zijkant op zijn 
slaap. Beide spelers zijn met de ambulance naar het Maasstad Ziekenhuis vervoerd.

Het eerste slachtoffer moest, na 112 gebeld te hebben, vervolgens 45 minuten op het koude 
veld wachten voordat de ambulance verscheen. Met name om dit slachtoffer maakten onze 
clubleden, supporters en familie zich grote zorgen. Gelukkig bleek onze speler ‘s avonds 
‘slechts’ een gebroken en een gekneusde rib en geen verdere inwendige schade te hebben 
opgelopen. Waar voor veel erger werd gevreesd. Onze andere speler had een sneewond van 
een paar centimeter die bij de wenkbrauw en is geplakt. De beide slachtoffers aan onze kant 
maken het naar omstandigheden goed. Beide spelers hebben inmiddels, een dag later, 
aangifte gedaan bij de politie die een strafrechtzaak zal opstarten tegen de twee daders.

Over het proces op de achtergrond. Eenmaal gealarmeerd kwamen bestuursleden en 
betrokken vrijwilligers van onze club meteen in actie. Er is onmiddellijk een crisisteam 
geformeerd met twee bestuursleden, coördinator senioren, coördinator scheidsrechters en 
scheidsrechter van dienst. Er is in de commissiekamer na afloop meteen een conference call 
gehouden met het landelijk meldpunt incidenten en geweld bij de KNVB, die een 
tuchtrechtelijke procedure zal opstarten. Daar lieten we het als club nog niet bij zitten. Ons 
bestuur heeft ’s avonds doorgepakt door contact te zoeken met het bestuur van 
BZC/Zuiderpark. Door de bestuurlijke contactpersoon werd meteen positief gereageerd, een 
ingelaste bestuursvergadering over passende strafmaatregelen aangekondigd en excuses naar 
de club Heerjansdam aangeboden. Dat gaf onze betrokkenen morele steun.

 


